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ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS 
 

Número: 2 

Data: 17/06/2024 

Lloc: Saló de sessions 

Hora 19:00 

 

 
 OÏENTS i CONVIDADES 

Joan Soler Gironès Ajuntament/Gestió Espai públic- Equipament 
(Coordinador Joëlette) 

 

Ordre del Dia 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Subvencions esportives  

3. CEM temporada 2024-2025  

4. Cadira Joëlette per l’accessibilitat al medi natural i foment de la inclusivitat 

5. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 

6. Precs i preguntes. 

 
 

Desenvolupament del Consell  

 
A les 19.00 hores, del dia 17 de juny de 2024, comença el Consell Sectorial d’Esports a 
la Sala de Plens de l’Ajuntament d’Olesa de Montserrat. 
 

Assistents Entitat 

Raül Asensio González Ajuntament - President suplent 

Carol González Ortiz Ajuntament – Secretària 

Jeanne Badal Fernández Coordinadora d'activitats EMM 

Montse Muñoz Ajuntament – Coordinadora 

Juan Jose Agudo Bautista Club Atletisme Olesa (CAO) 

Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 

Albert Caro Pavon Assoc. Esportiva Escolar Creixen Povill Olesa 

Javier Jose Aliaga Díaz Nou Bàsquet Olesa 

Jonathan Quina (oient) Nou Bàsquet Olesa 

Marcel Illescas Segura (oient) Club d’Escacs Olesa 

Mª Mercè Urrich Cazador  Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 

Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 

Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 

Anna Mª Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 

Enric Lobo Martín Futbol Sala Olesa 

Diferents membres Junts per Olesa 

Blas Garcia Flores Societat Unió de pescadors Esportius d’Olesa 

Joan Escola Casanoves Club Tennis Olesa 
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1. Aprovació de l’acta anterior 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior del Consell Sectorial d’Esports del 
passat 11 de març de 2024. 
 

2. Subvencions esportives  
 

Montse Muñoz comenta que ja s’han fet totes les bases i aprovat tots els projectes. 
Esta previst passar-ho d’urgència per la Junta de Govern Local demà dimarts, sinó 
com a molt dimecres de la setmana que ve anirà a la convocatòria següent. 
 

3. CEM temporada 2024-2025  
 
Es mostra en pantalla compartida per a tots els assistents el quadre amb els horaris 
definitius i confirmen que també ho enviaran a cada entitat demà dimarts.  
Es dona compte que s’han fet 3 reunions i finalment s’ha decidit continuar amb els 
mateixos criteris. 
 
Jeanne Badal comenta que com sempre queda distribuït de la següent manera: 

 Entitats que poden disposar dels espais de les instal·lacions esportives dels 3 
Pavellons: Assoc. Esportiva Nou Bàsquet Olesa (NBO), Futbol Sala Olesa 
(FSO), Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard (AEEDI) i Assoc. Esportiva Escolar 
Creixen Povill Olesa. 

 Entitats que poden disposar dels espais de pista: Club Patinatge Olesa i Club 
Esportiu Olesa Patí.  

 Entitats que poden disposar dels espais de pista de camp: Club Atletisme Olesa 
(CAO), Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) i Tir Arc Olesa. 

 
Javier Jose Aliaga Díaz comenta que anem molt tard i que com es va comentar que no 
hi haurien canvis s’hauria d’haver pogut enviar la confirmació abans. 
 

4. Cadira Joëlette per l’accessibilitat al medi natural i foment de la inclusivitat 
 

Joan Soler es presenta i explica que la cadira Joëlette dona accés a l’entorn natural a 
persones amb problemes de diversitat funcional. Aquests usuaris es gestionen des de 
Serveis Socials. Cada 3 o 5 anys es fa una mica de memòria i noves incorporacions i 
s’han fet unes 40-50 sortides des de que la tenim. 
 
Comenta que es pot cedir mitjançant el procediment habitual de sol·licitud de material 
per a que es pugui utilitzar en les activitats de les entitats esportives, com ja han fet 
departaments d’esports de molts centres educatius com, per exemple, de l’Institut 
Daniel Blanxart i Pedrals. 
  
Informa que es pot fer una petita formació i anima també a les persones assistents a 
participar a les sortides inclusives que organitza l’Ajuntament i al voluntariat. 
 
Es comenta també que es farà servir a la 2a edició del Portal Attack al setembre, 
activitat que organitza l’entitat Unió Ciclista Olesana. 
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D’altra banda, Montse Muñoz comenta que també existeix el projecte “Som inclusió” 
que consisteix en la creació d’espais que proporcionin ambients segurs i adaptats a les 
necessitats de persones amb diversitat funcional i psicològica. Aquests espais es 
senyalitzen amb una vela de tela que es pot demanar directament a l’Ajuntament ja 
que no està inclosa al llistat de cessió de material. 
 

5. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 
 
Juan Jose Agudo Bautista explica com va anar l’activitat de la “Cursa del Foc” el passat 
15 i 16 de juny de 2024. Va tenir molt d’èxit però hi el sistema d’ambulància del SEM 
no va funcionar correctament. 
 
Montse Muñoz comenta que tenim orgull i alegria per que l’obertura de la Festa Major 
sigui per part d’esportistes i dones del Club Patinatge Artístic, les campiones del món 
de patinatge artístic.  
També informa sobre el nou procediment autorització d’actes a la via publica: s’ha fet 
una guia i s’han canviat els modelatges de sol·licitud, també la de cessió de material. 
 

6. Precs i preguntes. 
 

Enric Lobo comenta que la bona organització dels casals estius es podria aplicar a 
l’organització dels horaris d’entrenament.  
També pregunta quina es la situació del bar del Pavelló Salvador Boada, ja que son 
moltes famílies que ho volen saber i porta molt de temps sense activitat. Raül Asensio 
contesta que ja està en marxa la nova licitació però encara no poden concretar dates. 
 
Es pregunta quina es la previsió de realització de les actuacions per donar compliment 
a les propostes que van guanyar els pressupostos participatius i com afectaran al 
municipi aquestes actuacions. Recordem que les propostes son: 

- Millora de la pujada de terra per accedir a l’aparcament sobre el Pavelló 
Salvador Boada  

- Millores al Pavelló Sant Bernat 

Raül Asensio comenta que va haver-hi una primera trobada amb les persones que van 
presentar les propostes i, per tant, s’està treballant en la seva execució. En el cas del 
Pavelló Sant Bernat, Enric Lobo informa que es va comentar que el que consideraven 
més important a millorar és la climatització. 
 
Mª Mercè Urrich pregunta si es poden regar els camps per la sequera, però Jeanne 
Badal contesta que encara no els hi han confirmat aquest aspecte. 
 

Sense més temes a tractar s’aixeca la sessió a les 20:00 hores. 
 

 

El president suplent del Consell      La secretària  
Raül Asensio González      Carol González Ortiz 
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